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That is to say,we are trying to open a store without source of goods in pinduoduo.The cost of opening a store in
pinduoduo is very low.And because it is a social e-commerce,so our traffic acquisition on the platform does not
depend on burning money to open a through train,so we can get considerable traffic.The advantage of this model is
that we don't need to have our own sources of goods,nor do we need to express them by ourselves,all of which are
done by the seller.What we need to do is to coordinate the seller and the buyer to earn the difference.

一、viiva购商城模式开发介绍：

viiva商城采用商品集采模式整合全球供应链，为全网用户提供**比商品。同时开创全新“拼团+抢购+返
利”销售模式，实现商家与用户双赢的电商生态效应。

用户可采取“拼团抢购”及“直接购买”两种形式购买心仪商品。

二、viiva购商城模式开发介绍

1.团长发团：有100元，200元，300元，500元产品

团长对不同价格产品可以选择开11人团，21人团，31人团，51人团

在规定时间内（30分钟）拼团成功，团长获得产品价格的15%佣金奖励，例如100元产品的团，每成团一
次，团长赚15元



为鼓励用户参与，抢购成功用户除获得商品外，还可获得平台积分奖励(火苗)。未抢购成功用户除退还
抢购款项到余额外，也可获得平台积分奖励

注:奖励根据所抢商品价格不同，奖励火苗数量不同

3、抢购成功的用户可选择发货，或者将商品发布至闲置转让转卖给-用户8用户可同时参与多个商品抢购

4、用户可直接在好货页面下单购买心仪商品00用户可在好货页面选择心仪商品，发起拼团抢购，同时也
可将发起的拼团分享给好友，邀请好友参与抢购

A live broadcast sold hundreds of millions of sales of Weiya,Li Jiaqi,Luo Yonghao and other big IP success,no doubt
deeply attracted the attention of entrepreneurs.Recently,hundreds of county leaders brought goods to the live
broadcast,which contributed to the momentum of the live broadcast;the company bosses whose performance
declined in the epidemic,as well as those who were temporarily affected by the epidemic and had no income
source,began to invest in the live broadcast army.Hope to get a piece of the industry in the early stages.
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